

KOWLOON CITY BAPTIST CHURCH
ORDINANCE (CHAPTER 1093)

Pursuant to Section 10 of the Kowloon City Baptist Church Ordinance (Chapter 1093), it is hereby notified that an annual general meeting of the Kowloon City Baptist Church held on 29 June 2016, the following persons were elected as trustees of the Kowloon City Baptist Church for a term of three years from 1 July 2016 to 30 June 2019:

Dr. Eddie Ho Kang-wai (何鏡煒), Deacon;
Dr. Allan Bong Chi-wai (龐志偉), Deacon;
Mr. Lee Kar-fai (李家暉), Deacon.

業務轉讓通告

根據香港法例第四十九章《業務轉讓
(債權人保障)條例》第四及第五條

茲通告：世紀迷你倉(Century Storage)(下稱「出讓人」)，其營業地址位於香港新界荃灣柴灣角街30-32號京華工廠大廈12樓B室，於香港經營外借微型自存儲空間的業務(下稱「該業務」)，已同意將該業務，包括所有業務紀錄及有關出讓人為其中一方涉及到業務經營和有關業務客戶安排(下稱「該資產」)轉讓予世宙投資有限公司(One Century Investment Limited)(下稱「承讓人」)，其註冊地址位於香港九龍太子道東706號太子工業大廈11樓B室。該業務之轉讓於二零一六年八月十四日完成(下稱「完成日」)。

承讓人擬於完成日後在香港新界荃灣柴灣角街30-32號京華工廠大廈12樓B室以世紀迷你倉公司的名義經營該業務。

出讓人在該業務轉讓完成日之前與該業務及／或該資產相關所產生之一切債權和債項一概由出讓人收取及清償。承讓人概不承擔出讓人在完成日前因經營業務以及與之相關而引起的任何債項和責任。

茲通告除非在本通告刊登日期起計的一個月內有人提起法律程序，否則在該一個月期限屆滿時，承讓人即憑藉《業務轉讓(債權人保障)條

例》終止負有責任承擔出讓人在經營該業務時所欠下的債項及所產生的義務。

日期：二零一六年七月四日

世紀迷你倉 (Century Storage)
香港新界荃灣柴灣角街
30-32 號京華工廠大廈
12 樓 B 室

世宙投資有限公司
(One Century Investment Limited)
香港九龍太子道東 706 號
太子工業大廈 11 樓 B 室

NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

In pursuant of Sections 4 and 5 of the Transfer of Business (Protection of Creditors) Ordinance, Chapter 49 of the Laws of Hong Kong.

NOTICE IS HEREBY GIVEN that Century Storage (世紀迷你倉) whose business address is situated at Unit B, 12th Floor, Metropolitan Factory And Warehouse Building, No. 30-32 Chai Wan Kok Street, Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong (the "Transferor") engaging in the business of licensing mini self-storage space in Hong Kong (the "Business") has agreed to transfer the Business including all business records, contracts to which the Transferor is a party that are related to the conduct of the Business and which relate to customers arrangements (the "Assets") related to the Business of One Century Investment Limited whose registered office is situate at Unit B, 11th Floor, Prince Industrial Building, 706 Prince Edward Road East, Kowloon, Hong Kong (The "Transferee"). The transfer will be completed on August 14 2016 (the "Completion Date").

The Transferee intends to carry on the Business under its own name at Unit B, 12th Floor, Metropolitan Factory And Warehouse Building, 30-32 Chai Wan Kok Street, Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong after the Completion Date.

All debts due to and owing by the Transferor in connection with the Business and/or the Assets

incurred prior to the date of completion of the transfer of the Business shall be received paid and settled by the Transferor. The Transferee shall not assume any of the debts and liabilities arising out of and in the carrying on of the Business by the Transferor prior to the completion date.

Notice is also hereby given that at the expiration of one month after the date of publication of this notice, the liability of the Transferee for all the debts and obligations arising out of the carrying on of the Business by the Transferor shall cease by virtue of the Transfer of Business (Protection of Creditors) Ordinance unless proceedings are instituted prior to such expiration.

Dated the 4th day of July 2016

Century Storage
(世紀迷你倉)
Unit B, 12/F, Metropolitan Factory
And Warehouse Building,
30-32 Chai Wan Kok Street,
Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong.

One Century Investment Limited
(世宙投資有限公司)
Unit B, 11/F, Prince Industrial
Building 706 Prince Edward
Road East, Kowloon,
Hong Kong

業務轉讓通告

依據香港法例第49章業務轉讓(債權人保障)條例第4及5條(「該條例」)

茲通告：SCANIA CREDIT (HONG KONG) LIMITED 於其註冊地址九龍觀塘敬業街55號皇廷廣場7樓G室(「轉讓人」)經營融資業務(「該業務」)，同意將與該業務有關之八十一份SCANIA汽車租購合約及其有關之租購汽車的所有權利及資產(「資產轉讓業務」)轉讓予日立金融(香港)有限公司於其註冊地址九龍旺角彌敦道664號惠豐中心16樓(「承讓人」)。轉讓生效日期為2016年8月12日(「轉讓日」)(或轉讓人及承讓人同意之往後日子)。承讓人將繼續以日立金融(香港)有限公司之商業名稱於其上述地址經營有關之資產轉讓業務。

轉讓人將完全承擔及支付在轉讓日或之前因該業務所產生的一切債項、法律責任及支出。

茲通告于刊登此通告最後刊登日期後的1個月屆滿時，承讓人即憑藉《業務轉讓(債權人保障)條例》終止負有法律責任承擔轉讓人在經營業務時所欠下的債項和所產生的義務，除非有人於通告於該屆滿日前提出法律程序。

日期：2016年7月4日

SCANIA CREDIT (HONG KONG) LIMITED
九龍觀塘敬業街55號
皇廷廣場7樓G室
轉讓人

日立金融(香港)有限公司
九龍旺角彌敦道664號
惠豐中心16樓
承讓人

NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

In pursuance of Section 4 and 5 of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance (Cap. 49)

NOTICE is hereby given that SCANIA CREDIT (HONG KONG) LIMITED of Unit G, 7/F, King Palace Plaza, 55 King Yip Street, Kwun Tong, Kowloon (the "Transferor") carrying on the business of finance (the "Business") under the style and name of SCANIA CREDIT (HONG KONG) LIMITED at its aforementioned address has agreed to transfer all of the Transferor's rights, title and interest in eighty-one hire purchase agreements and the motor vehicles and guarantees to which these hire purchase agreements relate (collectively the "Transferred Business") to HITACHI CAPITAL (HONG KONG) LIMITED of 16/F, Wai Fung Plaza, 664 Nathan Road, Mongkok, Kowloon (the "Transferee"). The effective date of the transfer is 12 August 2016 (the "Transfer Date") (or such later date as the Transferor and Transferee may agree). The Transferee intends to carry on the business comprised in the Transferred Business at its aforementioned address under the style and name of HITACHI CAPITAL (HONG KONG) LIMITED.

All debts, liabilities and outgoing of the Business or the Transferred Business incurred by the Transferor prior to and including the Transfer Date shall be borne and paid by the Transferor absolutely.

Notice is hereby given that at the expiration of one (1) month after the date of the last publication of this notice, the liability of the Transferee (if any) for all the debts and obligations arising out of the carrying on of the Transferred Business by the Transferor under the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance shall cease by virtue of that Ordinance unless proceedings are instituted prior to such expiration.

Dated the 4th day of July 2016.

SCANIA CREDIT (HONG KONG) LIMITED
Unit G, 7/F, King Palace Plaza,
55 King Yip Street,
Kwun Tong, Kowloon.
Transferor

HITACHI CAPITAL (HONG KONG)
LIMITED
16/F, Wai Fung Plaza,
664 Nathan Road,
Mongkok, Kowloon.
Transferee